

Fasnacht Productline **Z3560 & Z3570**

Fasnacht Visco MS4 Discontinuation by June 30th 2018

After more than 14 years and over 10,000 installations sold worldwide, we announce the discontinuation of the MS4 measuring station and the MP4 Control-Unit **by June 30th, 2018.**

The Fasnacht S4 (MS4 & MP4) will stop selling by the middle of 2018. Existing Fasnacht systems will continue to be serviced during the warranty period. It is recommended to purchase replacement parts. The products will be serviced and repaired within the normal warranty period as well as after the warranty period.

The system is being replaced by the new Fasnacht ViscoPoint® generation:

Please check out our new ViscoPoint® S6-VR and S6-FB available with the Vibrational and Falling Ball technology.



For any questions please contact us: +41 44 382 10 10 or info@fasnacht.biz

For parts ordering: ordermanagement@fasnacht.biz

Abkündigung MS4 & MP4 Visco-System auf den 30. Juni 2018

Nach über 14 Jahren und über 10'000 Installation weltweit im Einsatz kündigen wir auf den **30. Juni 2018** die MS4 Messstation und das MP4 Control-Unit ab.

Somit wird das Fasnacht S4 System ab Mitte Jahr 2018 für den Verkauf nicht mehr erhältlich sein. Bestehende Fasnacht Systeme werden weiterhin in der Garantiezeit betreut. Es wird empfohlen, Ersatz-Teile anzuschaffen. Die Produkte werden in der gewohnten Laufzeit in Garantie sowie auch nach der Garantiezeit gewartet und repariert werden.

Das Nachfolgesystem ist basierend auf der neuen ViscoPoint® Generation:

Bitte sehen Sie sich über unsere neue ViscoPoint® S6-VR & FB Visco Systeme, welche mit der Vibrations- und Falling-Ball Technologie erhältlich sind.



Für allfällige Fragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung: +41 44 382 10 10 oder info@fasnacht.biz

Für Ersatzteilbestellungen: ordermanagement@fasnacht.biz

Thank you for your consideration.

With best regards - Your Fasnacht Team

Fasnacht Dynamics AG

Besten Dank für die Kenntnisnahme.

Mit freundlichem Gruss - Ihr Fasnacht Team

Fasnacht Dynamics AG